
Bonees:)
Sóc la Cristina sóc de Badalona i tinc 24 anys.

L’any passat em vaig presentar a l’Equip de
Coordinació i, aquest any, presento la meva

candidatura a la presidència.

Hola!

D'on he sortit?

Sóc de l’esplai Xirusplai de Badalona des de ben petita, vaig entrar-hi amb 6 anys i
vaig gaudir dels dissabtes d’esplai (com a infant) fins l’etapa de joves que viag
decidir ser monitora per allò de “tornar a l’esplai tot allò que ens ha donat”.

El meu segon any a l’equip de monitoratge vaig entrar al Sector com a referent del
meu esplai, i l’any següent ja em va enganyar per ser EGS del Baix Besòs. Després
d’aquesta estapa vaig estar un any sense ser dirigent i finalment, l’any passat vaig

entrar a l’Equip de Coordinació

Una mica més de mi...
He estudiat enginyeria electrónica i estic treballant al sector ferroviari, tot i que la

carrera no em va acabar de convèncer, ara a la feina, estic reconectant amb el
perquè vaig decidir estudiar electrónica.  Tot i això, és veritat que pel cap em

volta estudiar alguna cosa més de l’ámbit social, però de moment no tinc clar el
que. M’agrada molt nedar, escoltar música, anar de concerts i passar temps amb

el meu grup d’amics :)

Perquè em presento?
Després d’un any molt intens a l’Equip de Coordinació, on a poc a poc he anat fent un

lloc mentre entenia la meva figura dins l’equip i Esplac i on m’he sentit molt
acompanyada per tota l’estructura, arriben canvis! 

Com veieu aquest any hi ha molt relleu, un dels canvis és la presidència, entomo
aquests dos anys amb molta energia i ganes de continuar amb la feina que he començat

aquest any i acompanyada de la resta de l’equip.

 L’Equico continuem apostant perquè la figura de presidència sigui un càrrec més a
l’equip, crec que ho hem aconseguit i treballarem perque segueixi així!


